
                  Praesidium vergadering 6 

zondag 14 november 2022 
 
 
 
 
 
Aanwezig:  Tim, Ine, Robbe, Pieter, Sebastiaan, Gilles,  Laurens, Stefan, Simon, Amaryllis, Jaro, 
Ellen, Rik, Sam, Roderik, Dries, Alexander, Bram, Thibault, Jochen, Chlo€, Ward,Jonas,Arthur, 
Senne, Céline, Eduard, Kato, Nathan, Lore,  Seppe 
Te laat (verwittigd):  Gwendolyn 
Te laat:  /  
Afwezig (verwittigd): Clara, Wally, Leen, Lauranne, Caro,  
Afwezig niet verwittigd: Tibo, Sharon 

1) Datum volgende PV en AV 
28 november 

2) Mededeling van de voorzitter  
3) Regels en afspraken 
4) Posten 

 
Konstrukt 

● Komende activiteiten: 
○ Vergadering kwaliteitskamer (17/11): Verzet omwille van het ontbreken van 

enkele cruciale personen binnen de kwaliteitskamer. 
 

Sport 
● Voorbije activiteiten: 

○ Lopen op maandag (31/10) 
○ Bowlen met bier (3/11) 
○ IFT (7/11) 
○ Zwemtraining (8/11) 

● Komende activiteiten: 
○ Jeneverloop (14/11) Het is samen met VLK en veel jenever voor maar een 

luttele euro. 
○ Zwemtraining (15/11 & 22/11) 
○ IFK Judo (15/11): We hebben nog veel judoka’s nodig want het niveau is 

gestegen. 
○ Lopen op maandag (21/11) 
○ Minivoetbal heren (21/11) 
○ Zwemmarathon (23/11): Allemaal komen supporteren! 
○ Initiatie jongleren (24/11) 

● varia 
○ aankoop GoPro: We zoeken een action camera. Het budget ligt rond de €150 

en er wordt gevraagd of iemand merken/modellen heeft om aan/af te raden.  
 

Communicatie 
● Voorbije activiteiten: 

○ Creatieve Avond (8/11): Dit verliep weer vlot. Er was weer veel volk. Volgende 



keer meer frieten. 
 

Cursus 
● Voorbije activiteiten: 

○ PAL 2 (8/11) 
○ Lezing Celestia (9/11): Dit was een groot succes. Er was een 50-tal man en 

de lezing was ook heel interessant. 
● Komende activiteiten: 

○ Wikisprint (24/11) 
○ PAL 3 (24/11) 

 
BEST 

● Voorbije activiteiten: 
○ LV4 (7/11)  
○ SDG workshop (1/3) (9/11): Deze workshop ging over duurzaamheid en was 

zeer interessant. Er was wel weinig volk. Er hadden veel ingeschreven die 
niet zijn afgekomen. Dat was niet zo’n ramp aangezien het gegeven werd 
door een pro-BEST. 

● Komende activiteiten: 
○ SDG workshop (2/3) (16/11): Dit is belangrijker dat er meer volk aanwezig is 

want dit wordt gegeven door ArcelorMittal. Dat is goed voor onze uitstraling 
naar bedrijven toe dat er veel volk is. 

○ LV5 (21/11) 
○ SDG workshop (3/3) (23/11): zie SDG workshop (2/3) 
 

Dlk 
● Voorbije activiteiten: 

○ Tentoonstelling T4 (3/11-19/11) Dit was in samenwerking met de faculteit. Er 
was een openingsfeestje. Al bij al was het een groot succes,er was enkel een 
klein foutje met het mengpaneel. 

○ Koevergadering (03/11) 
○ BOE-bar (09/11) Dit was de Halloween-editie. Er was veel volk aanwezig en 

wederom een groot succes. 
● Komende activiteiten: 

○ Koevergadering (15/11)  
○ Kaas-en wijnavond (21/11) 
○ Plateaupen (23/11) Dit is het pingpongtornooi dat doorgaat in de Plateau. 

 
Lustrum 

● Voorbije activiteiten: 
○ Verjaardags Goliarde (7/11) Verliep goed, eerst taart uitgedeeld op IFT, 

vervolgens in delta. In Delta laat op gang gekomen zoals verwacht maar alles 
was op. 100 cornets en vat bier gingen er vlot door net zoals de flessen shot 
die interne nog uitdeelde aan de 1e jaars.  

○ VTK Verjaardag (9/11) We zijn taart gaan uitdelen in de hal van Plateau, in 
Zwijnaarde, wat personeel van de UGent, wat vakgroepen en de opbouwers 
van het galabal. Door de staking en een onverwachte wijziging van auditoria 
voor 1e jaars minder volk dan verwacht, hoewel we zeker een deel van de 1e 
jaars konden bereiken. 

● Komende activiteiten: 
○ Creatieve avond lustrum civielke (22/11) iedereen is welkom die een idee 

heeft voor het lustrum civielke of iets zou willen schrijven. 
 

 
 



Cultuur 
● Voorbije activiteiten: 

○ kaas en wijnavond (2/11) Er waren 12 mensen aanwezig, dit was niet veel 
volk. Al bij al was het toch een leuke activiteit. 

○ dansles 2 (8/11) succes 
○ audities VTK show (9/11) Hier was veel enthousiasme voor. De vraag ging 

nog rond voor mensen die willen naaien met een pintje/wijntje dabei. Chloë wil 
stikken. 

● Komende activiteiten: 
○ dansles 3 (15/11)  
○ quiz (17/11)  
○ burgies on stage(22/11): Er heeft een drummer afgezegd, dus als er iemand 

een drummer kent, mag die die zeker aanbevelen. 
● Varia: 

○ shifters quiz (momenteel geen praesidium): Er moet meer praesidium shiften, 
enkel Senne shift voorlopig. 

 
Career 

● Komende activiteiten 
○ Sector day IT & Electronics (15/11): Dit zal plaatsvinden in de Sint-

Pietersabdij. Er zal een sushi-workshop gegeven worden en deze Sector dAy 
zit bijna vol. 

○ Sector day Construction & Dredging (17/11): Deze sector day zit nog 
helemaal niet vol en we hebben echt nog meer volk nodig.  

○ UGent Business Game (24/11): Dit gaat door in het ICC. 
● Varia 

○ Vat Unilin (21/11): Deze wordt gezet om 21u. Vat voor feest? 
 
Feest 

● Voorbije activiteiten 
○ Snow Goliarde (31/10) Dit was helemaal geen succes, waarschijnlijk omdat 

het samenviel met Halloween. Volgende keer moet de goliarde vroeger 
worden gecommuniceerd met feest. 

○ VerjaardagsGoliarde (7/11) 
○ Galabal der Ingenieurs (10/11): Groot succes. We hebben mensen moeten 

wegsturen omdat het vol zat en bonnen van VTK Openingsfuif moeten 
gebruiken omdat de rest op was. Prosit Feest! Er komt nog een form voor 
feedback op het Galabal. 

● Komende activiteiten 
○ KaraokeGoliarde (14/11) Kom u allemaal belachelijk maken voor een pintje. 

Er zal een limiet staan op het aantal pinten per persoon. 
○ Zware Bieren Goliarde (21/11): Dit zal zeer goedkoop uitvallen voor de 

aanwezigen. Bierkenner Anckaert heeft eigenhandig de biertjes uitgekozen. 
● Varia 

○ Melige doch oprechte bedanking voor het Galabal 
○ galabalform volgt voor feedback of laat weten als mensen hun shift niet 

gedaan hebben 
○ Wie gaat er mee naar VeePeePeePeePeeKaa galabal? Antwoord op mail 

Tim, ten laatste tegen donderdag 24 november, als je mee wilt. 
 
Web&ICT 

● Voorbije activiteiten 
○ Codesprint 2 (8/11): Veel opkomst weer, deze vond plaats in vergaderzaal 1 

en deze zaal was net niet te klein.  



 
Interne 

● Voorbije activiteiten 
○ Initiatieactiviteit 2 (07/11) Deze ging door in JumpSky. Dit werd in het 

algemeen beter ontvangen dan kroegentocht. Het was een keer niet zuipen 
en wel iets actief. Dit is misschien ook meteen beter voor de bonding tussen 
PeMe en kindjes. 

○ Lezing Celestia Antwerp (9/11)  Zie cursus. Dit kwam vanuit de Sterrenwacht 
die gemaild hadden naar ons om promo te maken voor de lezing. Ze waren 
hier heel blij om en willen opnieuw een lezing doen en vragen om weer promo 
te maken voor deze lezingen.  

○ Eerstejaarsdrink (31/10) Hier waren een 30-tal eerstejaars aanwezig. Er zijn 
er veel blijven plakken en Stefan heeft casual eerstejaars aangetrokken voor 
de doop. Ze willen dit zeker herhalen, zo’n praatcafé in plaats van een 
danscafé. 

● Komende activiteiten 
○ Kleutercantus (23/11) vaten begroot 

● Varia 
○ Wie wil er zwarte piet zijn tijdens ons sinterklaasbezoekje? (6/12 om 9u45 

@aud A) Er was hier veel interesse voor.  Dit is voor zowel eerstes als 
tweedes.  

 
 
IAESTE 

● Voorbije activiteiten: 
○ Tapas Tuesday (8/11) Dit was in de Geus van Gent. Ze hadden gerekend op 

15 man en er was zeker meer dan 60 man. Dit was heel nice dat er zoveel 
volk was, maar natuurlijk was de tapas heel snel op. Heel tof dat er veel 
praesidium aanwezig was. Blijven doen! 

○ Ledenvergadering (9/11) 
● Komende activiteiten: 

○ Info-event (21/11)  
 
Delta 

● Komende activiteiten 
○ Workshop Conflicthantering (17/11) Dit valt samen met de quiz en sector day. 

Het zal plaatsvinden van half 6 tot half 9, dus je kan erachter dan naar de 
andere activiteiten.Dit is een heel  interessante workshop, ook voor achter de 
bar te staan in het algemeen, niet enkel in Delta.  

○ Pils aan € 1 (17/11): Dit is tot middernacht; Het is een experiment of dit volk 
trekt. Als Delta vol is, trekken we meer mensen aan. 

 
Logistiek 

● Voorbije activiteiten: 
○ roadtrip naar Nederland voor de bunktfunkt.  

● Varia: 
○ Er is een kalender voor de bakfiets aangemaakt. De sleutels liggen in Blauw. 

De batterij wordt altijd opgeladen in Blauw. Wegens werken staat ze voorlopig 
buiten aan de Sterrenwacht geparkeerd. Reserveer altijd als je hem wil 
gebruiken. Zorg goed voor de batterij , laat deze nooit buiten in de koude want 
deze is ook het meest waardevol. Probeer de fiets ook altijd binnen te zetten 
na de werken. Idee om misschien de lader mee te nemen om bijvoorbeeld 
aan de Therminal te laden. Ander idee om misschien het slot te vervangen. 
Reactie: Dit geeft weinig meerwaarde, laat gewoon niks in de bak liggen. 
Iedereen die echt wil krijgt wel een slot open. We gaan wel kijken naar een 



sterk slot om hem aan een paal ofzo te hangen. 
○ wie heeft de micro stiekem terug gelegd? Na de Openingsfuif werd de bak 

met walkietalkies gebruikt, deze werd teruggelegd (zonder micro!) en opnieuw 
genomen met galabal, opeens ligt de micro daar terug in! Wie heeft dit 
gedaan????  

○ naam van de bakfiets (alliteratie met een B?) Deborah/Debbie 
○ materiaal van stad gent minimum 2 weken op voorhand aanvragen: Logistiek 

kan geen aanvraag indienen als het niet 14 dagen op voorhand is! Als je wil 
dat logistiek aanvraag fixt, moet je min. 3 weken op voorhand het laten weten. 

 
Temmer 

● Voorbije activiteiten: 
○ Verbroederingcantus VTK <3 Hermes (01/11): Dit was wel een verbroedering, 

Hermes was zeer tevreden 
○ Initiatieactiviteit 2: VTK bounces with it! (07/11) zie interne 

● Komende activiteiten: 
○ Ingenieurscantus (16/11) We gaan nog eens verbroederen met VLK in 

Paviljoen, kom zeker voor 19u30 anders ben je te laat. 
○ Kleutercantus (23/11) zie interne 

● Varia: 
○ Bak met verloren voorwerpen Galabal in blauw: in collect&go bak,  we gaan 

online foto’s zetten van alles. 
 

5)   Algemeen 
6)   Varia 

Jochen 
● Volgende jaren een Galabalcomité? voor wat? De opbouw is verwacht van 

praesidium. Een comité kan niet zo snel voorbereid zijn en de rest van het jaar 
hebben ze dan niks te doen. Andere oplossing? Stefan: Feest moet beter activiteiten 
spreiden om werkdruk te verlichten, zeker in het geval van de Temmer die het al druk 
genoeg heeft met de doop^. 

● Lustrumbal?  
● Maken we nog een kerstkaartje? ja 
● @sport en co, "Pixlr" is handig om banners te maken!  
● Q-pop event kaarten van Guido. (zaterdag 26/11 Deuren:18u30 @Sportpaleis met: 

Sam Ryder, Bazart, Kris Kross Amsterdam, Regi, Pauline, Jaap Reesema, Suzanne 
& Freek, Metejoor, Berre, …) 10 tickets gekregen, stuur naar jochen bij interesse, 
eerste 10 die sturen mogen gaan 

● Datum Galabal was beter dan vorige jaren i.v.m. de eerstes hun NPGE's: Dit was 
bewust gedaan via de overdracht van vorig jaar, dus dit gaat zeker mee naar 
overdracht volgend jaar. 

● career stuur tekstje/banner voor internshipfair 
● ingezongen clublied komt op site/drive? ja 

Gilles 
● controleer shiften of mensen afkomen en zich inzetten 

Stefan 
● stuur mail nr pieter zodat feest toegang krijgt tot fb 

Roderik 
● lotte en de schoenen, de trilogie: Ze wandelt buiten met alle flessen van de fotobooth. 

Roderik spreekt haar aan en ze zei: “ik ga naar kot, ik krijg da nie allemaal op”, 
Roderik pakt haar zak af, blijkbaar zaten haar schoenen daar in. 



Chloê 
● praesidiumteambuilding kerstfeestje, niemand gestuurd dus gaat ervan uit dat 

meegaat naar kerstfeestje plus meedoen secret santa 
● beter communiceren voor actief medewerkers, moeilijk via interne want mensen 

luisteren niet rap 
TIm 

● bakfiets: als je er zelf inzit, zat mee rijdt etc en dan heb je een ongeval ofzo, dan komt 
VTK daar niet in tussen. Kruip dus niet vooraan of achter het stuur als je zat bent, ook 
niet goed voor het imago van VTK. Doe sowieso een testritje voor je echt zal rijden. 
Het is ook de bedoeling dat er sponsors op bakfiets komen dus zeker geen 
accidenten met de bakfiets, dank u. 

Amaryllis 
● tim naar kapper na galabal, geknipt door mama 

laurens 
● Thibault, Gilles, Alexander moeten adje doen voor adden tijdens Pieter 


